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Abstract (en)
1. Fastening band for manufacturing garments and underwear articles comprising two elements of a same width, the first one called lower band
(20, 21) carrying aligned perforations (24) and the other one called lower band (28) carrying at least one hook (27) provided to penetrate into the
perforations (24) of said lower fastening band, comprising a band in various material obtained by superposing a plurality of fabric layers or by
sultably bending a same fabric band on itself, characterized in that the lower band (20, 21) inerty comprises at least one suitably placed insert (25)
of flexible material, then perforations (24) are made on the upper layer (20) of the lower band (20, 21) between the inserts (25, 39, 43, 50, 63, 70) in
order to make reinforcements enabling the blocking of the hooks (27) the curved front part of which is never in contact with the user's skin because
of the lower fabric thickness (21).

Abstract (fr)
La bande d'agrafage pour la confection de vêtements et sous-vêtements, est constituée par deux éléments de même largeur l'un portant des
perforations alignées et l'autre des crochets destinés à pénétrer dans les perforations. La bande d'agrafage femelle se compose d'une ou plusieurs
rangées parallèles équidistantes de perforations (2) qui sont réalisées par l'intermédiaire d'une machine à ultrasons dont l'organe de perforation
provoque par chauffage et moulage une surépaisseur (5) bordant la perforation dans la direction de fixation du crochet de façon à bloquer celui-ci
entre cette surépaisseur (5) et le fond supérieur d'un amincissement inférieur (3).
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